

LAMPIRAN A

TARIKH IKLAN : 30/06/2024 (AHAD)
JABATAN KERJA RAYA KELANTAN
KENYATAAN TENDER

Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori dan pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Sykt.*	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tarikh Mula Dijual Tarikh Akhir	Tarikh Dokumen Mula Boleh Dimuat Turun	Tempat, Tarikh & Waktu Tutup Tender
Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan,JKR Kelantan	Nama Projek: PEMBINAAN BANGUNAN TAMBAHAN PRASEKOLAH DI SEKOLAH KEBANGSAAN ISLAH, KOTA BHARU, KELANTAN (DBB1106). No Tender: JKR/KEL(P)6(T)2024	Bumiputera T1	Gred: G4 Kategori: B Pengkhususan: B 04 Perakuan Pendaftaran Kontraktor,Sijil Perolehan Kerja Kerajaan & Sijil Taraf Bumiputra (Kebenaran Khas Tidak dibenarkan)	ATAS TALIAN 15 JULAI 2024 (ISNIN) Hingga 21 JULAI 2024 (AHAD) Harga Dokumen Muat Turun adalah RM100.00. Cara bayaran atas talian melalui JompAY sahaja. Biller Code:707851	Dokumen Tender diedarkan secara atas talian dan boleh dimuat turun pada: 25 JULAI 2024 (KHAMIS)	ATAS TALIAN Pada : 15 OGOS 2024 (KHAMIS) Sebelum atau pada Jam 12.00 tengahari. Tender yang lewat tidak akan diterima

Petender diwajibkan mendaftar dan membuka akaun di dalam sistem JET (JKR E-TENDER). Segala prosedur melibatkan urusan tender akan dibuat melalui sistem tersebut. Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN** pada **14/7/2024 (AHAD) Jam 10.00 pagi di BILIK GERAKAN JKR KOTA BHARU.**

Bagi lawatan tapak atau sesi taklimat tender yang diwajibkan, **hanya penama yang tercatat didalam sijil PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ yang dibenarkan menghadiri lawatan tapak atau sesi taklimat berkenaan. Kontraktor/syarikat tidak boleh** mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK, SPKK, PUKONSA atau UPKJ. Hanya petender yang menerima jemputan melalui emel sahaja dibenarkan hadir sesi taklimat tender dan lawatan tapak. Kebenaran khas tidak diterima.

Dokumen Meja Tender boleh disemak atas talian dan dipamerkan di Unit Tender, JKR Kelantan